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Sammanträdesdatum 

2015-09-24 

Lärandenämnden 

 

 

 Utdragsbestyrkande: 

 

 

  
  
 

Plats och tid: Sal A, Guldsmeden, Hudiksvall, klockan 09:00-15:10. Ajournerat för 
lunch klockan 12:00-13:00. 

Förtroendevalda: Beslutande: Ej beslutande: 

 Gerd Olsson, ordf (S) 
Björn Forsling (S) 
Kerstin Rask (S) 
Leif Rogell (S) 
Lotta Beiersdorf (S) 
Maud Westermark (S), § 100-112 
Jim Larm (S), § 104, 113 
Siv Cavallin (V) 
Lars Berglund (V) 
Ulla Persson (MP) 
Matts Persson (C) 
Lena Jendel (C), § 100-103 
Birgitta Sjölin (C), § 105-113 
Roland Hamlin (C) 
Petter Pettersson (M) 
Agneta Palmqvist (M) 
Jari Ropponen (SD) 

Gunilla Asplund (S), § 105-113 
Jim Larm (S), § 100-103,105-112 
Sofia Högström (V) 
Anna Viola Nyborg (SD) 

 

Övriga deltagare: Sekreterare Carina Nylander, förvaltningschef Ingela Rauhala, 
verksamhetschef Annika Gabrielsson § 100, verksamhetschef 
Lisbeth Lehtipalo § 100-101, t f verksamhetschef Anette Nybom § 
101, 110, ekonom Jennie Svensk § 102-103, kommunikatör Emma 
Karlsson § 104, enhetschef Marina Nord-Öberg § 104, 108, 
administrativ chef Jonas Gustafsson § 105-106, rektor Ulf Carlsson § 
110. 

 

Utses att justera: Lars Berglund 
 

Justeringens plats 

och tid: Lärkontoret torsdag 1 oktober 2015, klockan 16:00. 

Underskrifter:  Paragrafer: 100-113 

Sekreterare: Carina Nylander 

Ordförande: Gerd Olsson 

Justerande: Lars Berglund   
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Bevis/anslag 

Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid, från och med till och med 

2015-10-02 2015-10-23 

Förvaringsplats för protokollet 

Lärkontoret 

Underskrift 

Carina Nylander 
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§ 100 Åtgärder för att avhjälpa brister på huvudmannanivå 

Dnr 2015-090-610 

Sammanfattning 

Vid Skolinspektionens tillsyn våren 2014 fick kommunen förläggande att se till att 

huvudmannen kontinuerligt får in anmälningar från förskolechefer och rektorer om 

kränkande behandling av barn och elever. Huvudmannen ska i förekommande fall 

vidta de åtgärder som skäligen kan krävas för att förhindra kränkande behandling i 

framtiden.  

Vid dagens sammanträde redovisar Annika Gabrielsson, verksamhetschef för 

förskolan och Lisbeth Lehtipalo, verksamhetschef för Bromangymnasiet och 

vuxenutbildningen, att inga kränkningar har rapporterats in för juni till och med 

augusti. Eventuella kränkningar inom grundskolan för samma period redovisas för 

lärandenämnden i oktober. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 101 Resultat grundskola och gymnasieskola 

Sammanfattning 

Vid sammanträde 3 april 2014 beslutade lärande- och kulturnämnden de kvalitativa 

verksamhetsmålen för 2015. Målen utgår från kommunfullmäktiges tre övergripande 

mål. Förvaltningen arbetade sedan fram indikatorer för åtagandena för 2015.  

Kvalitetssamordnare Mona Lindvall-Eriksson redovisar resultatet från elevenkäten för 

årskurs 5 och 8. Frågorna har utgått från indikatorerna för åtagandena för 2015. I 

årskurs 5 svarade 95% av eleverna att de känner sig trygga i skolan och i årskurs 8 

ligger siffran på 92%. Enkäten har besvarats av 88% av eleverna i årskurs 5 och 80% 

av eleverna i årskurs 8. 

Verksamhetschef Lisbeth Lehtipalo redovisar resultaten från elevenkäten för årskurs 3 

på Bromangymnasiet. 98% av eleverna känner sig trygga på skolan vilket är en ökning 

från tidigare år. Enkäten har besvarats av 62% av eleverna i årskurs 3 på 

Bromangymnasiet. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 102 Ekonomisk rapport 

Dnr 2015-003-042 

Sammanfattning 

Förvaltningsekonom Jennie Svensk redovisar lärandeförvaltningens förbrukade budget 

för perioden januari till augusti 2015.  

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 103 Budget 2016 

Dnr 2015-523-042 

Sammanfattning 

Vid sammanträde 15 juni 2015, § 96, beslutade kommunfullmäktige att fastställa 

nämndernas ramar för åren 2016-2019. Lärandenämndens budgetram är drygt 809 

miljoner kronor för 2016. Förslaget till ekonomiska ramar för budgetperioden bygger 

som tidigare år på SKL:s bedömning om utveckling.  

För att verksamheterna ska få kompensation för avtalade löneökningar och täcka den 

kostnadsutveckling som den allmänna inflationen skapar räknas det ekonomiska 

utrymmet för nämndernas verksamheter upp med index. Det innebär en uppräkning 

av löner med 3,2% och en uppräkning av övriga kostnader med 1,5%. De ekonomiska 

ramarna påverkas också av kvantitetsminskningar respektive kvantitetsökningar. 

Lärandenämnden har även fått ett effektiviseringskrav på knappt tio miljoner kronor. 

Förvaltningsekonom Jennie Svensk redovisar tidsplanen för budget 2016: 

Datum Forum Anmärkning 

8 september  Arbetsutskott  

24 september  Lärandenämnd  

6 oktober Arbetsutskott Förslag resursfördelningsmodell 
grundskola 

12 oktober Facklig samverkan  

22 oktober Lärandenämnd Resursfördelningsmodell grundskola 

26 oktober Arbetsutskott Sammanträdet flyttas från 2/11 till 26/10 
för att skapa utrymme till samverkan 

26/10-3/11  Arbete med riskbedömning per enhet 

9 november Facklig samverkan  

19 november Lärandenämnd  

I kommun- och landstingsdatabasen Kolada kan man följa kommunernas och 

landstingens verksamheter från år till år och få underlag för analyser och jämförelser. I 

Kolada finns en samlad ingång till nyckeltal om resurser, volymer och kvalitet för 

kommunernas alla verksamheter. Nyckeltalen bygger ofta på nationell statistik från de 

statistikansvariga myndigheterna, men också på uppgifter från andra källor.  
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Jennie Svensk redovisar standard- och nettokostnaderna för åren 2010-2014. 

Sammanställningen visar att kostnaderna för förskola och skola är betydligt lägre i 

Hudiksvalls kommun jämfört med standardkostnaderna. Kostnaderna för 

gymnasiesärskola och vuxenutbildning är däremot högre jämfört med 

standardkostnaderna. Standardkostnaden är inte ett allmänt genomsnitt, utan en 

uträkning av en relevant kostnadsnivå, jämfört med kostnadsläget för 

verksamhetsområdet men justerat för kommunens egen struktur och förutsättningar. 

Standardkostnadsbegreppet används som relationstal även i det kommunala 

utjämningssystemet mellan kommuner. 

Vid sammanträde 26 mars 2015 beslutade lärandenämnden om följande 

verksamhetsmål/åtaganden med kommunfullmäktige för 2016: 

1 Höja utbildningsnivån i kommunen 

2 Aktivt arbeta med hälso- och livsstilsfrågor- 

3 Aktivt arbeta för att barns och ungas inflytande ska öka. 

4 Nolltolerans mot trakasserier, diskriminering och kränkande behandling. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 104 Kommunikationsplan 

Sammanfattning 

Emma Karlsson, kommunikatör inom lärandeförvaltningen, informerar om 

förvaltningens kommunikationsstrategi och kommunikationsplan.  

Genom arbetet med kommunikation skapas ökade förutsättningar för delaktighet och 

inflytande och för förvaltningens medarbetare att utföra sina arbetsuppgifter. Det sker 

bland annat genom olika plattformar för kunskapsutbyten och dialog. 

Lärandeförvaltningens kommunikationsplan är ett komplement till förvaltningens 

kommunikationsstrategi. Den beskriver hur vi når målet. Kommunikationsplanen 

beskriver också mer i detalj vikten av långsiktig planering, förvaltningens målgrupper 

och kanaler samt kommunens grafiska profil. 

Många berörs när något ska kommuniceras. En av de viktigaste frågorna är vilka 

grupper som behöver veta om det som ska kommuniceras.  

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 105 Samverkan med Hälsinglands Utbildningsförbund 

Dnr 2015-001-610 

Lärandenämnden föreslår kommunstyrelsen besluta 

att Hudiksvalls kommun under hösten 2015 skriver ett samverkansavtal med 

Hälsinglands Utbildningsförbund angående elever från Nordanstigs kommun. 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Sammanfattning 

Kommunen fick en skrivelse från Hälsinglands Utbildningsförbund den 20 november 

2014 angående samverkan. Hälsinglands Utbildningsförbund blir ny huvudman för 

medlemskommunernas vuxenutbildning och gymnasieutbildning från 11 augusti 2015. 

Med anledning av det har medlemskommunerna sagt upp samverkansavtalet med 

Hudiksvalls kommun.  

Hälsinglands Utbildningsförbund önskar besked om hur Hudiksvalls kommun ställer 

sig till att medverka till ett nytt samverkansavtal. Medlemskommunerna inbjuder via 

Utbildningsförbundet Hudiksvalls kommun till överläggningar. Syftet är att 

åstadkomma ett nytt samverkansavtal mellan samtliga kommuner eller mellan 

förbundet och Hudiksvalls kommun. 

Kommunstyrelsens allmänna utskott behandlade skrivelsen och beslutade att 

överlämna frågan till lärandenämnden för beredning med rekommendationen att ett 

samverkansavtal sluts. Lärandenämnden tog upp ärendet vid sammanträde 17 juni 

2015 och tog ett beslut om att Hudiksvalls kommun är beredd att delta i diskussioner 

om ett nytt samverkansavtal. Innan nämnden tar ställning kring ett nytt 

samverkansavtal måste förutsättningar, ramar och villkor vara kända för alla berörda 

parter. 

Då alla kommuner i Hälsingland i dagsläget inte är beredda att skriva samverkansavtal 

med Hälsinglands Utbildningsförbund så bör även Hudiksvalls kommun avvakta med 

att skriva avtal. Skälet är att lärandeförvaltningen har ett större utbyte med Ljusdal än 

med kommunerna i södra Hälsingland. Om Hudiksvall skriver avtal med Hälsinglands 

Utbildningsförbund så påverkar det Hudiksvallselevernas möjlighet att i framtiden 

söka ett gymnasieprogram i Ljusdal.  
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Ett samverkansavtal bör dock skrivas med Hälsinglands Utbildningsförbund angående 

elever från Nordanstigs kommun. Elever från Nordanstig kan då även i fortsättningen 

bli förstahandsmottagna till Bromangymnasiet.  

____ 
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§ 106 Intagning till Bromangymnasiet läsåret 2015/2016 

Sammanfattning 

Administrativ chef Jonas Gustafsson redovisar antagningen till Bromangymnasiet 

läsåret 2015/2016.  

Jonas Gustafsson redovisar även hur många elever som har antagits till respektive 

program. Den största förändringen jämfört med tidigare år är att antalet sökande till 

ekonomiprogrammet har ökat och antalet sökande till teknikprogrammet har minskat. 

De elever som läser ett yrkesprogram kan inom ramen för individuella valet få 

behörighet till högskolan. Av de yrkeselever som gick ut vårterminen 2015 var det 39% 

som hade skaffat sig högskolebehörighet och därmed förbättrat sina möjligheter till 

framtida jobb. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 107 Förvaltningen informerar 

Sammanfattning 

Programutbildningar till lärcentra 

Fredagen den 18 september bjöd utbildningsminister Gustav Fridolin in länets 

skolpolitiker och utbildningschefer för en skoldialog om regeringens investeringar i 

skolan och statens och kommunernas gemensamma ansvar. I samband med mötet 

överlämnade skolpolitiker och utbildningschefer ett brev till utbildningsministern. I 

brevet uttrycktes en önskan om att programutbildningar för lärare och förskollärare 

förläggs till kommunernas lärcentra samt att de lärare som inte har fått ut sin 

lärarexamen kan slutföra sina studier på ett lärcentra nära hemorten. 

Rektor från Högskolan i Gävle besöker Hudiksvall 14 oktober och då kommer frågan 

att tas upp på nytt. 

____ 
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§ 108 Synpunkter och klagomål 

Dnr 2015-075-108 

Sammanfattning 

Om en anställd eller en ledamot i lärandenämnden får motta synpunkter eller klagomål 

på någon verksamhet inom förvaltningen så bör man följa rutinerna för synpunkter 

och klagomål. Det gör man genom att hänvisa till kommunens hemsida eller lämna 

över en blankett där personen kan skriva ner synpunkter eller klagomål. Förvaltningen 

diarieför det som kommer in och skickar en bekräftelse och informerar om vem som 

kommer att handlägga ärendet. En sammanställning av alla förvaltningens synpunkter 

och klagomål redovisas på förvaltningsnivå och för lärandenämnden två gånger per år 

samt en samlad rapport från alla nämnder till kommunstyrelsen en gång per år. Den 

samlade kunskapen ger nämnd, förvaltningsledning och enheter viktig information om 

områden där åtgärder kan behöva vidtas. 

Synpunkter och klagomål från våra kunder eller brukare kan bidra till utveckling och 

förbättringar. Att hantera synpunkter och klagomål är en del i den interna kontrollen 

som innebär att en kommun ska ha kontroll över att lagar och förordningar följs och 

att fattade beslut verkställs och följs upp. Detta regleras i kommunallagen. I skollagen 

4 kap §§ 7-8, regleras huvudmannens skyldighet vad gäller rutiner för klagomål.  

Förvaltningen har på ett systematiskt sätt arbetat med registrering och återkoppling av 

synpunkter och klagomål sedan 2 april 2012. Rutinen har nu utökats för att hålla 

huvudmannen informerad om vilka klagomål/synpunkter som handläggs på 

huvudmannanivå. De ärenden som kommer in via rutinen synpunkter och klagomål 

och som lämnas vidare för utredning centralt på huvudmannanivå redovisas i samband 

med arbetsutskottets sammanträden. I de flesta fall är det inte aktuellt med beslut från 

arbetsutskottet utan det är ett informationsärende. Ärendet föredras av utredaren. 

Ordförande ska sedan informera lärandenämnden på nästa sammanträde om de 

ärenden som handläggs på huvudmannanivå.  

En ny rutin finns också när det gäller yttranden till Skolinspektionen över en anmälan 

ställd till huvudman. När huvudmannen lämnar ett yttrande till Skolinspektionen är det 

som regel respektive chef som författar skrivelsen men ordförande som skriver under 

beslutet. Lärandenämnden kommer nu att få en muntlig föredragning av ärendet och 

den lämnas av respektive chef.  

Ordförande tackar för informationen. 
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§ 109 Korta frågor 

Sammanfattning 

Politisk information i skolorna 

Petter Pettersson (M) undrar vad som är anledningen till att ungdomsförbunden inte 

får kampanja på skolorna mellan valåren. Förvaltningschef Ingela Rauhala svarar att 

det finns en policy för politisk och övrig extern information i skolorna i Hudiksvalls 

kommun. I den kan man läsa att ”en skola är inte en allmän plats och yttrandefriheten 

enligt regeringsformen innefattar inte någon rätt för medborgarna, eller en 

sammanslutning av sådana, att få tillträde till en skola för att där sprida ett budskap. På 

motsvarande sätt förhåller det sig med den i tryckfrihetsförordningen garanterade 

rätten att sprida tryckta skrifter. Det innebär att det krävs tillstånd från rektor för att få 

komma till skolan och sprida information eller tryckta skrifter”.   

Mottagande och skolgång för ensamkommande flyktingbarn 

Roland Hamlin, Lena Jendel och Matts Persson, samtliga (C): Hur fungerar 

mottagandet av ensamkommande flyktingbarn och deras skolgång? Vilka åtgärder kan 

lärandenämnden behöva vidta för att snabbare integrera nyanlända i skolan? Ingela 

Rauhala svarar att en arbetsgrupp arbetar nu med en handlingsplan för nyanlända 

barns och elevers mottagande och skolgång. Uppdraget skall genomföras under hösten 

och en redovisning ska lämnas till lärandenämnden 17 december 2015. 

Statsbidrag från Migrationsverket 

Vid lärandenämndens sammanträde 31 augusti 2015, § 96, ställde Jonas Holm (M) en 
fråga om de statsbidrag som Migrationsverket betalar ut till Hudiksvalls kommun 
hamnar där kostnaderna finns och svaret är ja. Kommuner har rätt till ersättning från 
staten för vissa av de kostnader de har för asylsökande. Kommuner har även rätt till 
ersättning för vissa kostnader de har för personer som ansökt om eller fått uppehålls-
tillstånd. En del av de statliga ersättningarna betalas ut utan ansökan och en del 
behöver kommuner ansöka om. När barn/elever fått personligt uppehållstillstånd och 
blir kommunplacerat så betalar Migrationsverket kvartalsvis ut en ersättning per 
barn/elev till kommunen. Ersättningen betalas ut utan ansökan. Pengarna fördelas ut 
till lärandeförvaltningen som får 51% av beloppet och till social- och omsorgs-
förvaltningen som får 49%. Fördelningen mellan förvaltningarna beslutades 2011 av 
dåvarande förvaltningschefer. När det gäller medel för de asylsökande barnen så 
ansöker förvaltningen om pengarna. Pengarna fördelas sedan ut till de enheter där 
barnen/eleverna går. 

____ 
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§ 110 Svar till Skolinspektionen 

Dnr 2015-090-610 

Sammanfattning 

Skolinspektionen granskar regelbundet all skolverksamhet i hela landet, för att se att 

man följer de lagar, regler och läroplaner som finns för verksamheten. Målet är att 

bidra till alla barns och elevers lika rätt till god utbildning i en trygg miljö, där alla når 

minst godkänt i alla ämnen. Skolinspektionen bedömer om, och i sådana fall på vilket 

sätt, den granskade verksamheten inte uppfyller gällande regler. Myndighetens 

granskning utgår bland annat från skollagen, förordningar, läroplaner och kursplaner. 

Det är huvudmannen som har ansvar för att verksamheterna uppfyller de krav som 

ställs. De har också ett ansvar för uppföljning, utvärdering och utveckling av sina 

verksamheter.  

De verksamhetsområden som varit föremål för tillsyn våren 2014 i Hudiksvalls 

kommun är förskoleklass, grundskola, grundsärskola, gymnasieskola, gymnasiesärskola 

samt kommunens ansvarstagande för förskola, fritidshem och vuxenutbildning. Efter 

tillsynen fattar Skolinspektionen ett beslut för varje skolenhet som har granskats 

utifrån elva olika bedömningsområden. Om tillsynen visar på brister ställer 

Skolinspektionen krav på åtgärder i beslutet. Skolinspektionen fattar också beslut för 

kommunens förskoleverksamhet, fritidshemsverksamhet och vuxenutbildning samt ett 

beslut för kommunen som huvudman. Redovisningen görs i form av en 

avvikelserapportering vilket innebär att det endast är de bedömningspunkter där det 

förekommer brister som beskrivs i beslutet. Ett beslut kan innebära att 

Skolinspektionen antingen avstår från ingripande eller att de tilldelar en anmärkning 

eller ett föreläggande.  

Utifrån de krav som ställs i beslutet ska de åtgärder som vidtas för att avhjälpa de 

påtalade bristerna redovisas till Skolinspektionen. Då Skolinspektionen ställt krav på 

åtgärder i ett beslut följer myndigheten upp om bristerna åtgärdats. Den som har 

ansvar för verksamheten, huvudmannen, får redovisa för Skolinspektionen vad som 

gjorts för att komma till rätta med problemen. Om bristerna är mycket allvarliga kan 

Skolinspektionen besluta om ett vitesföreläggande. Det betyder att huvudmannen kan 

bli tvungen att betala en summa pengar om inte bristerna åtgärdas i tid. 

Skolinspektionen har förelagt Hudiksvalls kommun med stöd av 26 kap. 10 och 27 g 

skollagen (2010:800) att vid vite av 500 000 kronor senast den 21 september 2015 

avhjälpa påtalade brister vid Iggesunds skola genom att säkerställa att åtgärder vidtas i 

enlighet med de ansvarsområden som pekas ut i författningarna. Det innebär att 



  

 Protokoll 17 (21) 

Sammanträdesdatum 

2015-09-24 

Lärandenämnden 

 

 

Justerandes 

sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

  
  
 

Hudiksvalls kommun senast den 21 september 2015 ska inkomma med en skriftlig 

redovisning av hur åtgärderna vidtagits. Om Hudiksvalls kommun inte följer detta 

föreläggande kan Skolinspektionen ansöka hos förvaltningsrätten om utdömande av 

vitet. 

Vid dagens sammanträde redovisar rektor Ulf Carlsson den åtgärdsplan som har 

skickas in till Skolinspektionen. Ordförande har tagit beslut om redovisningen till 

Skolinspektionen.  

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 111 Meddelanden  

Meddelas lärandenämnden och läggs till handlingarna. 

  

1 Ansökan om godkännande som huvudman för fristående 

förskoleklass, grundskola årskurserna 1-6 och fritidshem 

2 Ansökan om godkännande som huvudman för fristående 

grundskola årskurserna 7-9 

3 Från Skolinspektionen:  

Ansökan om godkännande som huvudman för  

gymnasieskola vid Plusgymnasiet i Sundsvall. 

____ 
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§ 112 Delegeringsbeslut  

Dnr 2015-046-002 

Sammanfattning 

Lärandenämnden har beslutat att delegera rätten att besluta i ärenden till 

förvaltningschefen samt ordförande, enligt fastställd delegeringsordning. 

Förvaltningschefen har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 

verksamhetschefer och enhetschefer som i sin tur har vidaredelegerat rätten att besluta 

i vissa ärenden. Dessa beslut rapporteras enligt särskild delegeringsblankett till 

lärandenämnden. Redovisningen innebär inte att nämnden får ompröva eller fastställa 

besluten. Däremot kan nämnden återkalla beslutanderätt. 

• Avgiftsbefrielse fritidshem, 291-292 

• Utreda och vidta åtgärder mot kränkande behandling samt avsluta, 293-295 

• Anställningar av obehörig personal över sex månader som ska bedriva 

undervisning, 296-302 

• Anställningar av personal inom budgetram, 303 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Tallbackenhuset AB, Ljusdal, 304 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Ulno AB (Prolympiaskolan, Gävle), 305 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Stocka skola Ek förening, 306 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Friskolan Vintergatan, Ljusdal, 307 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Brittish Schools AB, Stockholm, 308 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Båtbackens Friskola Ek förening, Järvsö, 309 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Attendo Närsjögläntans HVB-hem, Backafors 

Resursskola, 310 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Smultronbacken i Ljusdal ek förening, 311 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Ladan ek förening, Ljusdal, 312 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Stockholms Estetiska gymnasium, 313 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Hudik Friskoleutbildning AB, 314 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Plusgymnasiet AB, Göteborg, 315 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 ThorenGruppen AB, Umeå, 316 
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• Beslut om bidragsbelopp 2015 Träutbildningar i Hälsingland AB, Ljusdal, 317 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Norrlidens Kunskapscentrum AB, 318 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Honesta Skolutveckling AB, Sundsvall, 319 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Hagströmska Gymnasiet AB, Falun, 320 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Hälsingegymnasiet AB, Bollnäs, 321 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Praktiska Sverige AB, Göteborg, 322 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Nordens Teknikerinstitut AB, Stockholm, 323 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Mikael Elias gymnasium AB, Stockholm, 324 

• Beslut om bidragsbelopp 2015 Nordvik Höga kusten kompetens AB, 325 

• Ändring av kontrollattest, 326-327 

• Avslag på ansökan om skolskjuts vid växelvis boende, 328-329 

• Avslag på ansökan om skolskjuts särskilda skäl, 330 

• Avslag på ansökan om skolskjuts till annan skola, 331. 

Lärandenämnden godkänner redovisningen av fattade delegeringsbeslut 291-331. 

Dessutom finns möjlighet för nämnden att ta del av protokoll från förvaltningens 

samverkansgrupper, självförvaltningsråd och lokala styrelser. Nämnden har möjlighet 

att vid behov få information om återrapporterade beslut. 

____ 
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§ 113 Tillkommande ärende: Ansökan om förlustgaranti för 

omvårdnadsutbildning 

Dnr 2015-523-042 

Lärandenämnden beslutar 

att föreslå kommunstyrelsen besluta att bevilja lärandenämnden en förlustgaranti på 

1,5 miljoner kronor för 2016. 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Reservationer 

Agneta Palmqvist (M) och Petter Pettersson (M) reserverar sig emot beslutet. 

Maud Westermark (S) anmäler jäv och deltar inte i beslutet. 

Sammanfattning 

Enligt Arbetsförmedlingens statistik har Gävleborgs län landets högsta arbetslöshet. I 
slutet på augusti 2015 var 11,5 procent av den registerbaserade arbetskraften inskriven 
som arbetslös.  

Omvårdnadsutbildningen för vuxna är en efterfrågad utbildning som leder till arbete. 
Förvaltningen kan ansöka om statsbidrag för utbildningen men det finns 
begränsningar i kraven för bidrag. Eleverna ska vara yngre än 25 år och statsbidraget 
betalas ut för bara ett år.  

Det innebär att det statsbidraget inte betalas ut för hela perioden då utbildningen är på 
1,5 år och inte för alla elever då många av eleverna är över 25 år. Av det skälet ansöker 
lärandenämnden om en förlustgaranti det vill säga om bokslutet visar på ett underskott 
för 2016 betalar kommunstyrelsen ut en förlustgaranti på 1,5 miljoner kronor. 

Förvaltningen kommer även att ansöka om statsbidrag för yrkesvux men det bidraget 
är lågt och täcker inte kostnaderna för omvårdnadsutbildningen. Bidragen ingår i 
satsningen yrkesvux som ska ge fler vuxna en möjlighet att gå en yrkesutbildning.  

____ 

 


